
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren
Miljøministeren

Dato: 4. februar 2014

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Samrådsspørgsmål Z
På baggrund af artiklen ”Rapport: Randzoner er overflødige” fra JyllandsPo-
sten den 15. januar 2014, der oplyser, at dansk landbrug har reduceret kvæl-
stofudledningen med 7.000 tons mere end Naturstyrelsen forudsatte, bedes
ministrene redegøre for, hvorfor regeringen fortsat anser det for nødvendigt at
opretholde de gældende regler om randzoner. Ministrene bedes endvidere re-
degøre for, hvorvidt det faktum, at landbruget har reduceret kvælstofudlednin-
gen uden tvang, vil betyde at regeringen fremover i højere grad vil inddrage
landbruget i beslutningsprocesser om miljøforbedringer på landbrugsområdet,
og i givet fald hvorledes denne inddragelse vil ske.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Leif Mikkelsen (LA) og Erling Bonnesen
(V).

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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